
 
 

Ekoturystyka w regionie tarnowskim w 2024 roku 

Czym jest ekoturystyka? 

Ekoturystyka to podróżowanie przyjazne dla  

środowiska naturalnego i dzikich zwierząt.  

Ekoturystyka to na przykład podróż na piechotę.  

To też na przykład niezostawianie śmieci  

na szlakach turystycznych.  

Śmieci są groźne dla dzikich zwierząt. 

Śmieci zanieczyszczają lasy, rzeki i jeziora. 

 

Tarnowskie to region koło miasta Tarnowa  

w województwie małopolskim. 

 



 
 

W szkołach i przedszkolach w regionie tarnowskim  

będą zajęcia o ekoturystyce. 

Zajęcia o ekoturystyce będą dla uczniów z tych 

szkół i dzieci z przedszkoli. 

Podczas zajęć uczniowie dowiedzą się: 

• co to jest ekoturystyka, 

• jak podróżować i nie zanieczyszczać środowiska, 

• jak segregować odpady podczas podróży. 

 

Jeśli chcesz dowiedzieć się więcej o wydarzeniu, możesz: 

• napisać wiadomość i wysłać ją na adres e-

mailowy: lottot@wp.pl 

• zadzwonić pod numer 14 626 83 14, 

• wysłać SMS pod numer 608 42 46 60. 

Projekt realizuje Tarnowska Organizacja 

Turystyczna.  


